

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT Date: 10-04-2022 04:08:21 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري التاريخ: 10-04-2022 PM 04:08:21
The Extraordinary General Assembly Meeting of EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT was held on 13:00 On 10-04-2022 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 62.645%.	عقدت الهيئة العامة لشركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري بتاريخ 10-04-2022 على 13:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسيلة الاتصال المرئي وبنسبة حضور 62.645 %.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض راس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 20000000 to 10000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 20000000 سهم/دينار إلى 10000000 سهم/دينار, وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Amortization of the accumulated losses	إطفاء الخسائر المتراكمة
Approval to reduce the company's capital by (10,000,000) ten million dinars out of (20,000,000) million dinars, by amortizing the accumulated losses, the value of which is (6,937,924) million dinars and amortizing (3,062,076) million dinars from the losses of foreign currency translation differences and the cumulative change in the fair value and authorizing the Board of Directors to work All legal procedures related to reducing the company's capital at the Companies Control Department, according to the rules	الموافقة على تخفيض رأسمال الشركة بمقدار (10,000,000) عشرة مليون دينار من أصل (20,000,000) مليون دينار وذلك بإطفاء الخسائر المتراكمة وقيمتها (6,937,924) مليون دينار وإطفاء فروقات ترجمة عملات أجنبية والتغير فروقات ترجمة عملات أجنبية والتغير المتراكم في القيمة العادلة وتفويض مجلس الادارة بعمل كافة الاجراءات القانوينة المتعلقة بتخفيض راسمال الشركة لدى دائرة مراقبة الشركات حسب الاصول
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ala'a Shaker Awad Halawa	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ala'a Shaker Awad Halawa